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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het ontstaan ven aan tekort aan rechters (ingezonden 18 januari 2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de uitspraak van de voorzitter van de Nederlandse 
Vereniging voor Rechtspraak (NVvR) dat er een groot aantal vacatures 
openstaat bij de gerechten en de vrees bestaat dat de keten daardoor 
stilvalt?1 

Vraag 2
Herkent u zich in de uitspraak dat veel kennis uit de eerste lijn wordt 
weggetrokken? Kunt u deze uitspraak en uw visie daarop toelichten? 

Vraag 3
Hoeveel vacatures zijn er op dit moment in totaal en welke functies betreffen 
deze? 

Vraag 4
Wat zijn de redenen dat er zoveel vacatures zijn bij de gerechten? 

Vraag 5
Kunnen de openstaande functies tijdig worden vervuld? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 6
Wat zijn de verwachte gevolgen als de functie voor rechter of rechter in 
opleiding niet tijdig vervuld kunnen worden? Hoe worden deze gevolgen 
zoveel mogelijk voorkomen? 

Vraag 7
Op welke manier kan de kwaliteit van de rechtspraak gewaarborgd blijven als 
er te weinig rechters zijn?

1 http://www.nvvr.org/nieuws.php?action=view&Nieuws_Id=560
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